

JACOB & CO.



Epic II Collection

Jacob & Co is expanding its iconic Epic II collection to include new designs featuring bold coloured dials of red and yellow. Paying homage to the creative spirit of the brand, the Epic II perfectly embodies the DNA of Jacob & Co by merging bold primary colours with innovation and fine craftsmanship. The dial of this chronograph is composed of six layers including geometrical sub-dials and markers that are available in red and yellow colour options. The dial is enclosed in a 47.50 mm black stainless steel case. The Epic II with red colour details showcases the artistic talent the brand is renowned for, as well as the continued dedication to innovative designs.

Movement	Mechanical self-winding, Jacob & Co Calibre N°10, 28,800 vph, 27 jewels, Incabloc shock-absorbing system and 48-hour power reserve
Functions	Hours, minutes, seconds, date and chronograph
Case	Black PVD-coated stainless steel, 47.50mm Bezel steel and black PVD Sapphire crystal and caseback Water-resistant to 100 metres
Dial	6 layers of carbon fibre, guilloché-worked Red counters and hour-markers Chronograph with 12-hour and 30-minute counters at 6 and 3 o'clock respectively Date window at 1 o'clock
Bracelet/Strap	Black rubber with black PVD-coated steel pin buckle
Other versions	Yellow coloured dial

JACOB & CO.



Epic II Collection

Jacob & Co étoffe sa gamme iconique, l'Epic II, en y incluant de nouveaux designs dont les cadrans affichent audacieusement le rouge et le jaune. Eclatant hommage à l'esprit créatif de la maison, l'Epic II incarne parfaitement l'ADN de la marque, en fusionnant les couleurs primaires à l'innovation et au savoir-faire horloger. Le cadran de ce chronographe est composé de six strates comprenant des compteurs asymétriques et des index rouges ou jaunes et s'architecture autour d'un boîtier de 47.50 mm. Déclinée en rouge, L'Epic II est la vitrine du talent artistique qui fait la renommée de la marque ainsi que de son continuel engagement vers l'innovation.

Mouvement	Mécanique à remontage automatique, calibre Jacob & Co n°10, 28'800 Alt/h, 27 rubis, système Incabloc et réserve de marche de 48 heures
Fonctions	Heure, minute, seconde, date et chronographe
Boîtier	Acier inoxydable traité PVD noir, 47.50 mm Lunette acier traitée PVD noir Glacé et fond saphir Étanche à 100 m
Cadran	6 couches de fibre de carbone, guilloché Compteurs et index rouges Chronographe avec compteurs 12 heures et 30 minutes à respectivement 6h et 3h Guichet du quantième à 1h
Bracelet	Caoutchouc noir avec boucle à ardillon en acier traité PVD noir
Autres versions	Cadran décliné en jaune